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OR.BR.0002.15.2020 

P R O T O K Ó Ł Nr XV/20 

z sesji Rady Gminy Poraj 

w dniu 27 lutego 2020 roku 

budynek Urzędu Gminy w Poraju 

ul. Jasna 21, sala nr 220 

czas trwania obrad: 9
00 

– 11
30 

                                                                                                                                   

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t. j. 

Dz. U. z 2019 r., poz. 506 z późn. zm.) Przewodniczący p. Sylwester Sawicki o godzinie 9
00

 

otworzył XV sesję Rady Gminy Poraj. 

Powitał uczestników sesji ( lista obecności to załącznik nr 1 do protokołu), pracowników 

Urzędu Gminy Poraj  na czele z Panią Wójt Katarzyną Kaźmierczak oraz przybyłych 

radnych. Na podstawie listy obecności radnych (załącznik nr 2) stwierdził quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji i uchwał przez Radę Gminy. W chwili 

otwarcia sesji nieobecny był Radny p. Bartosz Rajczyk.  

Przewodniczący poinformował również, że trwające obrady Rady Gminy Poraj na 

mocy art. 20 ust. 1b w/w ustawy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad zostaną udostępnione w Biuletynie Informacji 

Publicznej (Bip) i na stronie internetowej Gminy Poraj. Udział w sesji jest równoznaczny z 

wyrażeniem zgody na rozpowszechnianie wizerunku utrwalonego podczas obrad, a 

administratorem danych osobowych jest Gmina Poraj reprezentowana przez Wójta Gminy 

Poraj. 

 

2. Ustalenie dziennego porządku obrad. 
 Proponowany porządek XV sesji – załącznik nr 3, został przekazany wszystkim Radnym, 

Sołtysom i jednostkom organizacyjnym Gminy w ustawowym terminie, tzn. 20 lutego 2020 r. 

Przewodniczący poinformował, że Klub Radnych Gmina dla Wszystkich złożył projekt 

uchwały w sprawie likwidacji Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Poraju. Z 

uwagi na to, że nie zostały spełnione zapisy statutowe projekt ten nie został wprowadzony do 

porządku dzisiejszych obrad, tzn. zgodnie z §32 Statutu Gminy Poraj projekty uchwał 

powinny być dostarczane przez wnioskodawcę w formie pisemnej i elektronicznej do 

wyodrębnionej do obsługi Rady Gminy komórki organizacyjnej Urzędu, nie później niż 7 dni 

przed sesją. W tym wypadku projekt uchwały został przesłany na adres sekretariatu 20 lutego 

o godzinie 20
52 

, w związku z czym do Biura Rady trafił dopiero 21 lutego, co oznacza, że nie 

został spełniony wymóg 7 dni oraz zapis dotyczący złożenia projektu w formie pisemnej. 

Dodatkowo projekt uchwały w oparciu o §35 ust. 3 Statutu powinien być zaparafowany przez 

radcę prawnego, natomiast §36 ust. 2 wskazuje, że taki projekt powinien również zostać 

zaopiniowany przez p. wójt. Projekt uchwały w w/w sprawie stanowi akta Biura Rady 

(OR.BR.0004/2020). 

 Do zaproponowanego porządku XV sesji nikt nie zgłosił uwag, dlatego też 

Przewodniczący p. Sylwester Sawicki zarządził głosowanie, w wyniku którego porządek 

został przyjęty 12 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw”. 

Wynik głosowania imiennego nad dziennym porządkiem obrad to załącznik nr 4 . 
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Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie dziennego porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołu z sesji Nr XIV/19 z dnia 19 grudnia 2019 r. 

4. Sprawozdanie Wójta z realizacji zadań własnych Gminy w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy Poraj z działalności międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2019 rok. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji skarg, wniosków i petycji za 2019 rok. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. budżetu oraz gospodarki komunalnej i 

inwestycji za 2019 rok. 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. oświaty, kultury, zdrowia i spraw społecznych 

za 2019 rok. 

10. Informacja Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej z zakresu świadczenia pomocy 

mieszkańcom w okresie zimowym. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia znaku graficznego (logo) Gminy Poraj oraz 

zasad jego używania i wykorzystywania. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2020 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w 

Gminie Poraj na lata 2020 – 2022. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Żarki 

Letnisko. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu udzielania dotacji na realizację 

zadania polegającego na dofinansowaniu prac polegających na demontażu i/lub 

zbieraniu z miejsc składowania, transporcie i unieszkodliwieniu azbestu z budynków 

lub z posesji stanowiących własność osób fizycznych z terenu Gminy Poraj etap VII” 

ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Katowicach przy udziale środków z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostującymi bioodpady w kompostowniku 

przydomowym. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Poraj. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Poraj w 2020 roku. 
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24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 

wieczystego gruntu stanowiącego własność Skarbu Państwa położonego w 

miejscowości Masłońskie gm. Poraj, przy ul. Sportowej. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Poraj. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie apelu o wsparcie finansowe w zakresie budowy Centrum 

Piłki Nożnej w Częstochowie. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z apelem do Prezesa Rady Ministrów o 

podjęcie kompleksowych działań rekompensujących samorządom znaczne ubytki 

dochodów z tytułu m.in. obniżenia stawek podatku PIT. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Poraj na 2020 rok. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Komisji Doraźnej ds. Statutu Gminy Poraj. 

31. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie powołania Komisji ds. budżetu 

oraz gospodarki komunalnej i inwestycji. 

32. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie powołania Komisji ds. oświaty, 

kultury, zdrowia i spraw społecznych. 

33. Sprawy różne. 

34. Zamknięcie sesji. 
 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Nr XIV/19 z dnia 19 grudnia 2019 r.    

 Protokół z ostatniej sesji był wyłożony w Biurze Rady oraz w sali przed 

dzisiejszymi obradami, dodatkowo został wysłany do radnych drogą elektroniczną. Do 

Protokołu z XIV sesji Rady Gminy Poraj nie wniesiono uwag. Został on przyjęty przez 

radnych 11 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” (załącznik nr 5 do 

protokołu). 

 

4. Sprawozdanie Wójta z realizacji zadań własnych Gminy w okresie między 

sesjami. 
Na posiedzenie wszedł Radny p. Bartosz Rajczyk. 

Wójt p. Katarzyna Kaźmierczak zapoznała wszystkich radnych oraz uczestników sesji 

z pisemnymi informacjami z wykonywanych zadań w okresie międzysesyjnym, które 

stanowią  załączniki do protokołu od nr 6 do nr 11. Odczytując informację na temat 

dofinansowania do odnawialnych źródeł energii podkreśliła, że jest to efekt m.in. bardzo 

dobrej współpracy ze Starostą Myszkowskim p. Piotrem Kołodziejczykiem. Poinformowała 

również, że trwa remont stropu w remizie OSP w Gęzynie. 

 

5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy Poraj z działalności 

międzysesyjnej. 
Przewodniczący p. Sylwester Sawicki odczytał swoją informację o działalności 

międzysesyjnej, która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2019 rok. 
Załącznik nr 13 został odczytany przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej p. Łukasza 

Boronia.       

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

7. Sprawozdanie z działalności Komisji skarg, wniosków i petycji za 2019 rok. 
Z załącznikiem nr 14 zapoznała wszystkich Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i 

petycji p. Dagmara Superson-Kosztyła. 
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8. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. budżetu oraz gospodarki komunalnej i 

inwestycji za 2019 rok. 
Materiał pisemny to tego punktu stanowi załącznik nr 15. Został on odczytany przez 

Przewodniczącego Komisji ds. budżetu oraz gospodarki komunalnej i inwestycji p. Marcina 

Makucha. 

 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. oświaty, kultury, zdrowia i spraw 

społecznych za 2019 rok. 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. oświaty, kultury, zdrowia i spraw społecznych        

p. Łukasz Adamczyk, który odczytał swoje sprawozdanie stanowiące załącznik nr 16 do 

protokołu. 

Przewodniczący p. Sylwester Sawicki poinformował, że w tym momencie powinno zostać 

zaprezentowane sprawozdanie z działalności Komisji Doraźnej ds. Statutu Gminy Poraj. 

Jednakże Radny p. Grzegorz Bojanek, który był Przewodniczącym tej Komisji niemalże przez 

cały 2019 rok nie wyraził zgody na przygotowanie takiego sprawozdania. 

 

10. Informacja Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej z zakresu świadczenia 

pomocy mieszkańcom w okresie zimowym. 
Załącznik nr 17 stanowi materiał pisemny do tego punktu. Nie wniesiono do niego żadnych 

uwag. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia znaku graficznego (logo) Gminy 

Poraj oraz zasad jego używania i wykorzystywania. 

Przewodniczący p. Sylwester Sawicki przypomniał, że wszystkie projekty uchwał 

były omówione i zaopiniowane przez merytorycznie właściwe komisje. Opinie te zostały 

przesłane do wszystkich radnych w dniu 26 lutego 2020 r. Stanowią one załączniki: Nr 18 – 

opinia Komisji ds. budżetu i Nr 19 – opinia Komisji ds. oświaty. 

W związku z powyższym Przewodniczący postawił wniosek formalny o głosowanie 

bez dyskusji nad wszystkimi projektami uchwał zapisanymi w porządku XV sesji. 

O głos poprosił Radny p. Patryk Frendowski, który pozytywnie wyraził się na temat 

przygotowanych opinii do  projektów uchwał i zapytał, czy projekty uchwał w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Poraj oraz w sprawie odwołania Komisji Doraźnej 

ds. Statutu Gminy Poraj zostały zaopiniowane przez p. wójt. 

 Przewodniczący p. Sylwester Sawicki odpowiedział, że wszystko jest zgodnie z 

prawem i dodał, że w oparciu o Statut radny powinien w swej wypowiedzi odnieść się do jego 

wniosku formalnego. 

 Przedmiotowy wniosek formalny został przyjęty 9 głosami „za”, przy 6 głosach 

„przeciw”. Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Projekt uchwały dotyczący  pkt. 11 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Uchwała Nr 110(XV)20 w sprawie ustanowienia znaku graficznego (logo) Gminy Poraj oraz 

zasad jego używania i wykorzystywania – załącznik nr 22 została przyjęta  – 14 głosów „za”, 

0 głosów „przeciw”, 1 osoba „wstrzymała się” od głosu..  

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 rok.- projekt uchwały to 

załącznik nr 24. 

 

Uchwała Nr 111(XV)20 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 rok.– załącznik nr 25 została przyjęta  – 

10 głosów „za”, 5  głosów „przeciw”,  

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2020 rok – projekt uchwały to załącznik nr 27. 

 

Uchwała Nr 112(XV)20 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2020 rok – załącznik nr 28 została przyjęta  – 11 głosów „za”, 4 głosy 

„przeciw”,  

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Poraj na lata 2020 – 2022 - projekt uchwały to załącznik nr 30. 

 

Uchwała Nr 113(XV)20 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w 

Gminie Poraj na lata 2020 – 2022 – załącznik nr 31 została przyjęta  – 10 głosów „za”, 4 

głosy „przeciw”, 1 osoba „wstrzymała się” od głosu. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego – projekt uchwały to załącznik nr 33. 

 

Uchwała Nr 114(XV)20 w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego – 

załącznik nr 34 została przyjęta  – 11 głosów „za”, 4 głosy „przeciw”. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 35 do protokołu 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 

miejscowości Żarki Letnisko  – projekt uchwały to załącznik nr 36. 

Przewodniczący p. Sylwester Sawicki przypomniał, że na posiedzeniu Komisji ds. 

budżetu radni wybrali dla wskazanej ulicy nazwę DOBRA.  

 

Uchwała Nr 115(XV)20 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 

Żarki Letnisko – załącznik nr 37 została przyjęta „jednogłośnie” - 15 głosów „za”.  

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu udzielania dotacji na 

realizację zadania polegającego na dofinansowaniu prac polegających na 

demontażu i/lub zbieraniu z miejsc składowania, transporcie i unieszkodliwieniu 

azbestu z budynków lub z posesji stanowiących własność osób fizycznych z terenu 

Gminy Poraj etap VII” ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach przy udziale środków z 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej – projekt 

uchwały to załącznik nr 39. 
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Uchwała Nr 116(XV)20 w sprawie przyjęcia „Regulaminu udzielania dotacji na realizację 

zadania polegającego na dofinansowaniu prac polegających na demontażu i/lub zbieraniu z 

miejsc składowania, transporcie i unieszkodliwieniu azbestu z budynków lub z posesji 

stanowiących własność osób fizycznych z terenu Gminy Poraj etap VII” ze środków 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach przy 

udziale środków z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej – 

załącznik nr 40 została przyjęta: 14 głosów „za”, 1 osoba nie oddała głosu. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości – projekt uchwały to załącznik nr 42. 

 

Uchwała Nr 117(XV)20 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości – załącznik nr 43 została 

przyjęta 14 głosami „za”, 1 osoba nie oddała głosu. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne – projekt uchwały to załącznik nr 45 

 

Uchwała Nr 118(XV)20 w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne – 

załącznik nr 46 została przyjęta - 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 4 osoby „wstrzymały 

się” od głosu. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi – projekt uchwały 

to załączniki nr 48. 

 

Uchwała Nr 119(XV)20 w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów oraz wysokości cen za te usługi – załącznik nr 49 została przyjęta - 11 głosów „za”, 

0 głosów „przeciw”,  4 osoby „wstrzymały się” od głosu. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostującymi bioodpady w kompostowniku 

przydomowym – projekt uchwały to załączniki nr 51. 

 

Uchwała Nr 120(XV)20 w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostującymi bioodpady w kompostowniku przydomowym – załącznik 

nr 52 została przyjęta „jednogłośnie” - 15 głosów „za”.  

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 
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22. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Poraj – projekt uchwały to 

załączniki nr 54. 

 

Uchwała Nr 121(XV)20 w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Poraj – załącznik nr 55 została przyjęta - 8 głosów 

„za”, 5 głosów „przeciw”, 2 osoby „wstrzymały się” od głosu.  

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Poraj w 

2020 roku – projekt uchwały to załączniki nr 57. 

 

Uchwała Nr 122(XV)20 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Poraj w 2020 roku – załącznik nr 

58 została przyjęta „jednogłośnie” - 15 głosów „za”.  

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 

wieczystego gruntu stanowiącego własność Skarbu Państwa położonego w 

miejscowości Masłońskie gm. Poraj, przy ul. Sportowej – projekt uchwały to 

załączniki nr 60. 

 

Uchwała Nr 123(XV)20 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 

wieczystego gruntu stanowiącego własność Skarbu Państwa położonego w miejscowości 

Masłońskie gm. Poraj, przy ul. Sportowej – załącznik nr 61 została przyjęta - 10 głosów 

„za”, 4 głosy „przeciw”, 1 osoba „wstrzymała się” od głosu. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 62 do protokołu. 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Poraj 

– projekt uchwały to załączniki nr 63. 

 

Wniosek Przewodniczącego Rady o wprowadzenie do porządku sesji w/w projektu uchwały 

to załącznik nr 64 do protokołu. 

Opinia Wójt do projektu zarówno w/w uchwały jak również do projektu w sprawie odwołania 

Komisji Doraźnej ds. Statutu Gminy Poraj to załącznik nr 65 do protokołu. 

 

Uchwała Nr 124(XV)20 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Poraj – 

załącznik nr 66 została przyjęta - 9 głosów „za”, 6 głosów „przeciw”.   

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 67 do protokołu. 

 

26. Podjęcie uchwały w sprawie apelu o wsparcie finansowe w zakresie budowy 

Centrum Piłki Nożnej w Częstochowie  – projekt uchwały to załączniki nr 68. 

 

Uchwała Nr 125(XV)20 w sprawie apelu o wsparcie finansowe w zakresie budowy Centrum 

Piłki Nożnej w Częstochowie – załącznik nr 69 została przyjęta - 10 głosów „za”, 4 głosy 

„przeciw”, 1 osoba „wstrzymała się” od głosu. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 70 do protokołu. 
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27. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z apelem do Prezesa Rady Ministrów 

o podjęcie kompleksowych działań rekompensujących samorządom znaczne 

ubytki dochodów z tytułu m.in. obniżenia stawek podatku PIT – projekt uchwały to 

załączniki nr 71. 

 

Uchwała Nr 126(XV)20 w sprawie wystąpienia z apelem do Prezesa Rady Ministrów o 

podjęcie kompleksowych działań rekompensujących samorządom znaczne ubytki dochodów 

z tytułu m.in. obniżenia stawek podatku PIT – załącznik nr 72 została przyjęta - 10 głosów 

„za”, 4 głosy „przeciw”, 1 osoba „wstrzymała się” od głosu. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 73 do protokołu. 

 

28. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej – 
projekt uchwały to załączniki nr 74. 

 

Uchwała Nr 127(XV)20 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej – załącznik 

nr 75 została przyjęta - 10 głosów „za”, 5 głosów „przeciw”.  

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 76 do protokołu. 

 

29. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Poraj na 2020 rok – 
projekt uchwały to załączniki nr 77. 

 

Uchwała Nr 128(XV)20 w sprawie zmian w budżecie Gminy Poraj na 2020 rok – załącznik 

nr 78 została przyjęta - 10 głosów „za”, 5 głosów „przeciw”.  

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 79 do protokołu. 

 

30. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Komisji Doraźnej ds. Statutu Gminy 

Poraj – projekt uchwały to załączniki nr 80. 

 

Wniosek radnych: p. Łukasza Boronia, p. Łukasza Adamczyka, p. Andrzeja Tkacza i             

p. Marcina Makucha o wprowadzenie do porządku sesji w/w projektu uchwały stanowi 

załącznik nr 81 do protokołu. 

 

Uchwała Nr 129(XV)20 w sprawie odwołania Komisji Doraźnej ds. Statutu Gminy Poraj – 

załącznik nr 82 została przyjęta - 8 głosów „za”, 7 głosów „przeciw”.  

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 83 do protokołu. 

 

31. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie powołania Komisji ds. 

budżetu oraz gospodarki komunalnej i inwestycji – projekt uchwały to załączniki nr 

84. 

Rezygnacja Radnego p. Leszka Lacha z bycia członkiem przedmiotowej Komisji to załącznik 

nr 85. 

Rezygnacja Radnego p. Waldemara Sitka z bycia członkiem przedmiotowej Komisji to 

załącznik nr 86. 

 

Uchwała Nr 130(XV)20 zmieniająca Uchwałę w sprawie powołania Komisji ds. budżetu 

oraz gospodarki komunalnej i inwestycji – załącznik nr 87 została przyjęta „jednogłośnie” - 

15 głosów „za”. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 88 do protokołu. 
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32. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie powołania Komisji ds. 

oświaty, kultury, zdrowia i spraw społecznych – projekt uchwały to załączniki nr 89. 

 

Rezygnacja Radnego p. Patryka Frendowskiego z bycia członkiem przedmiotowej Komisji to 

załącznik nr 90. 

Rezygnacja Radnego p. Grzegorz Bojanka z bycia członkiem przedmiotowej Komisji to 

załącznik nr 91. 

Rezygnacja Radnej p. Jolanty Chmury z bycia członkiem przedmiotowej Komisji to 

załącznik nr 92. 

 

Uchwała Nr 131(XV)20 zmieniająca Uchwałę w sprawie powołania Komisji ds. oświaty, 

kultury, zdrowia i spraw społecznych – załącznik nr 93 została przyjęta „jednogłośnie” - 15 

głosów „za”. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 94 do protokołu. 

 

Przewodniczący p. Sylwester Sawicki zarządził 10-munutową przerwę w obradach. 

 

20. Sprawy różne. 
Posiedzenie opuściła Radna p. Barbara Caban. 

 

W punkcie tym głos zabrali: 

 Radna p. Dagmara Superson-Kosztyła w kontekście informacji dot. solarów chciała 

wiedzieć, czy będzie prowadzony nowy nabór uczestników projektu, czy raczej będzie  się 

opierał na dotychczasowych wnioskach mieszkańców; 

 Radny p. Waldemar Sitek w związku ze zmianami w budżecie powiedział, że Komitet 

Kanalizacyjny w Jastrzębiu wpłacił do Gminy ponad 30 tys. zł, które to miały zostać 

przeznaczone na budowę chodników w miejscowości Jastrząb, natomiast w budżecie nie 

widać takiego odzwierciedlenia; 

 Przewodniczący p. Sylwester Sawicki odpowiedział, że zaistniała sytuacja jest wynikiem 

błędnie wpisanego przez przedstawicieli Komitetu Kanalizacyjnego tytułu przelewu, w 

którym jest wyraźne wskazanie przeznaczenia tych środków na kanalizację, sprawa 

wymaga sprostowania i w najbliższym czasie zostanie wystosowane pismo z prośbą o 

przesunięcie tych środków docelowo na potrzeby sołectwa Jastrząb; 

 Radny p. Waldemar Sitek przypomniał o sytuacji zeszłorocznej, kiedy to Rada Gminy 

wyraziła zgodę na emisję obligacji na pokrycie odszkodowania, która to emisja zdaniem   

p. Wójt była jedynym warunkiem, kiedy to Gmina Poraj może się starać o pożyczkę ze 

Skarbu Państwa, dlatego też chciał się dowiedzieć, czy zostały poczynione jakieś kroki 

przez Urząd Gminy w tym celu, czy zostały do tego wyznaczone osoby odpowiedzialne i 

wyznaczono im zakres odpowiedzialności i jakie zostały już przygotowane dokumenty 

niezbędne do złożenia wniosku o przyznanie pożyczki na konsolidację zobowiązań ; 

 Radny p. Andrzej Tkacz zwrócił uwagę na konieczność przeprowadzenia remontu dróg 

gruntowych w Kuźnicy Starej stanowiących dojazd do wielu posesji, które są w fatalnym 

stanie i które pomimo obietnic zeszłorocznych nie były wyrównywane; 

 Radny p. Grezgorz Bojanek: 

 poprosił, aby zwrócono uwagę na możliwość wypisywania recept na np. środki 

opatrunkowe czy leki stale zażywane przez pacjentów beż konieczności stania w 

kolejce do lekarza; 

 w kontekście przekazanych przez p. Wójt informacji o wydanych środkach w kwocie 56 

tys. na akcję zima zapytał, ile zostało zaoszczędzone w stosunku do zaplanowanych 

wydatków z uwagi na brak śniegu, 
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 ponownie zapytał, kiedy zostanie naprawiona ulica Rudziana w Poraju, 

 w temacie ulicy Nadrzecznej w Poraju i mających pojawić się na niej mijanek 

zwalniających, chciał wiedzieć, kiedy zostaną zamontowane oraz, czy na pobliskim 

moście zgodnie z sugestią mieszkańca będą oprócz pasów umieszczone przeszkody 

uniemożliwiające wjazd na nie i zwrócił uwagę, że od strony Jastrzębia zniknął znak 

ograniczający prędkość  do 40 km/h, 

 zapytał, dlaczego nie otrzymał od Przewodniczącego Rady  odpowiedzi na pismo z dnia 

19 grudnia 2019 r. kiedy to jeszcze był Przewodniczącym Komisji Doraźnej, zanim 

skutecznie zrezygnował; 

 Radny p. Bartosz Rajczyk chciał wiedzieć, czy został opracowany plan działania na 

wypadek ataku jakiegoś wirusa; 

 p. Przemysław Bąk Sołtys Kuźnicy Starej zwrócił uwagę, że ze względu na remont drogi 

wojewódzkiej w kierunku Żarek Letniska w Kuźnicy jest duże natężenie ruchu, dlatego też 

zapytał, czy Gmina będzie się starała o rekompensatę lub naprawienie tej drogi, na której 

już widoczne są zniszczenia przez wykonawcę robót firmę Drog-Bud, poparł również 

wniosek Radnego p. Tkacza o jak najszybsze wyrównanie dróg gruntowych  w Kuźnicy 

Starej; 

 p. Edward Mizera Sołtys Choronia w związku z licznymi uwagami i spekulacjami 

mieszkańców chciał się oficjalnie dowiedzieć, czy faktycznie opłaty za śmieci zostaną 

podwyższone; 

 Radny p. Grzegorz Bojanek w kontekście informacji o trwającym remoncie remizy OSP w 

Gęzynie, zapytał, czy wykonujący je pracownicy mają niezbędne ubezpieczenia, a jeżeli 

tak to chciał się z nimi zapoznać; 

 Radna p. Ewa Masłoń: 

 stwierdziła, że atmosfera do rozmów nie jest sprzyjająca, jeżeli radni występują z 

komisji, odwołują komisje i w czasie sesji nie ma możliwości dyskusji nad uchwałami, 

 przypomniała o kilkukrotnych apelach odnośnie konieczności udrożnienia rowów przy 

głównej ulicy w Choroniu, głównie przy zjazdach na drogi gminne, które wielokrotnie 

były zalewane i poprosiła o informacje, jakie kroki w tym celu zostały podjęte, 

 zapytała, kto posiada klucze do boiska sportowego w Choroniu, 

 w temacie naprawy dróg, zapytała o harmonogram zaplanowanych prac w 

poszczególnych miejscowościach i czy jak to miało miejsce w zeszłym roku, kiedy to 

jeden z mieszkańców wyrażał chęć zakupienia materiału do utwardzenia drogi, to czy 

zostanie mu to w jakiś sposób umożliwione, 

 chciała wiedzieć, kiedy jest planowane rozpisanie przetargu na wykonanie ulic, na które 

zostały zabezpieczone środki w budżecie Gminy; 

 Radny p. Łukasz Boroń poprosił o pozyskanie i udostępnienie dla mieszkańców 

harmonogramu przewidywanych prac przy budowie drogi wojewódzkiej DW 791 na 

odcinku w Masłońskim, gdyż obecna sytuacja i brak informacji powoduje przede 

wszystkim ogromne trudności w poruszaniu się pojazdów; 

 p. Henryk Płatek – mieszkaniec Żarek Letniska zapytał: 

 kiedy zostanie zrobiona droga na ulicy Wesołej w Żarkach Letnisku, 

 kiedy będzie oczyszczalnia ścieków, gdyż na chwilę obecną jest podłączonych tylko 30 

domów, 

 dlaczego co roku są podwyższane podatki, 

 czy wyciągnięto konsekwencje za projekt budowy amfiteatru w Żarkach Letnisku, na 

którego projekt wydano 30 tys. zł i nic się w tym temacie nie dzieje, 

 dlaczego tak zadłużona Gmina organizuje Bal Mecenasa, czy Dni Gminy Poraj, 
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 dlaczego jest zamknięty basen kąpielowy i kiedy będzie likwidacja odpływu ścieków do 

rzeki Czarka na całej jej długości, 

 jaki jest koszt jednorazowego naprawienia drogi, która jego zdaniem choć 

wielokrotnie przeprowadzana nie powoduje długotrwałego polepszenia jej stanu; 

 Przewodniczący p. Sylwester Sawicki zwrócił się do Radnego p. Grzegorza Bojanka  o 

wyjaśnienie, na jakie pismo nie otrzymał odpowiedzi, następnie po uzyskaniu informacji 

odpowiedział, że nie miał obowiązku odpowiedzi na nie i dodał w kontekście 

wypowiedzi Radnej p. Masłoń, że nie było potrzeby powielania na sesji informacji 

przekazanych na poszczególnych komisjach, tym bardziej, że wszystkie projekty uchwał 

były dokładnie przeanalizowane i pozytywnie zaopiniowane. 

 

Odpowiedzi udzielali: 

 Wójt p. Katarzyna Kaźmierczak powiedziała: 

 wniosek na solary został złożony w 2017 r., kiedy to zostało przeprowadzone losowanie 

uczestników projektu z uwagi na dużo większą liczbę chętnych niż to było możliwe, na 

chwile obecną przeprowadzane są rozmowy telefoniczne z tymi osobami, w których 

muszą się określić, czy nadal są zainteresowani tym projektem a w razie rezygnacji jest 

sporządzona lista rezerwowa, którą można wówczas się posiłkować, 

 wyraziła nadzieję, że procedura odwoławcza związana z fotowoltaiką również 

przyniesie efekty i ponownie zwróciła się do Radnego p. Bojanka o podanie namiarów 

na osobę z Urzędu Marszałkowskiego, która według niej w sposób nieodpowiedzialny 

przekazała radnemu informację w tym temacie, 

 w dniu wczorajszym odbyła wspólnie z kierownictwem Referatu Finansowego Urzędu 

Gminy spotkanie z kolegiantem w Regionalnej Izbie Obrachunkowej (RIO) w 

Katowicach, która tak naprawdę nie mierzyła się dotychczas z tego typu problemem, 

dlatego też trwa wyjaśnienie sytuacji, czy wobec zmian w Programie Postępowania 

Naprawczego, które należy wprowadzić, gdyż nie zakładał on takiego rodzaju pożyczki 

istnieje konieczność zaopiniowania tego przez RIO, dodała, że prawdopodobnie w 

marcu zostanie przedstawiony projekt uchwały uzupełniający Program Naprawczy o 

możliwość uzyskania pożyczki ze Skarbu Państwa, został również odnowiony kontakt z 

Ministerstwem Finansów a procedura wygląda tak, że składa się wniosek, Ministerstwo 

wzywa do ewentualnego uzupełnienia dokumentacji, następnie zwraca się do RIO o 

przedstawienie opinii w tej sprawie, której finał ma nadzieję będzie dla Gminy 

korzystny, 

 plan działania Gminy na wypadek epidemii jest oparty na działaniach opracowanych 

przez sztab kryzysowy Urzędu Wojewódzkiego, odpowiednie procedury obowiązują 

również lekarzy, którzy mają obowiązek zgłoszenia takiego faktu Wojewodzie, 

 remont remizy OSP jest wykonywany własnymi siłami, wszyscy pracujący przy tym 

remoncie są ubezpieczeni, demontaż wykonują strażacy, którzy mają uprawnienia do 

pracy na wysokościach, którzy również są ubezpieczeni, natomiast uczestnicy Centrum 

Integracji Społecznej (CIS) będą wykonywali inne prace związane z remontem a w 

momencie, kiedy będzie konieczność zamontowania nowych belek będą się posiłkować 

firmą zewnętrzną, poinformowała również, że straż wystąpiła z wnioskiem do Funduszu 

Ubezpieczeniowego i jest nadzieja, że dodatkowe 30 tys. zł uda się pozyskać, 

 Gmina uczestniczy systematycznie w radzie budowy firmy Drog-Budu, aby na bieżąco 

śledzić postępujące prace, dodatkowo Gmina jest w stałym kontakcie z Kierownikiem 

budowy, który informuje o planowanych zmianach, jednakże sytuacja diametralnie się 

rozwija i okazuje się, że harmonogram, który jest aktualny dzisiaj, może w najbliższych 

dniach stracić na aktualności, na chwilę obecną jest informacja, że roboty ruszą od trasy 

w kierunku Poraja, dodatkowo sytuację utrudnia remont trasy kolejowej na przejeździe 
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w Poraju, o czym informowano mieszkańców, jednakże udało się to zmienić i w chwili 

obecnej przesunięto prace na inny przejazd, 

 podziękowała Sołtysowi p. Bąkowi o podpowiedź w temacie drogi gminnej, która jest w 

chwili obecnej nadmiernie eksploatowana i być może istnieje odpowiedni fundusz oraz 

prawdopodobnie firma wykonująca roboty jest na taką okoliczność przygotowana i 

zobowiązała się, że w odpowiednim czasie postara się o takiej możliwości dyskutować, 

 opłaty za śmieci stale rosną i prawdopodobnie ich wysokość w naszej Gminie również 

wzrośnie, jednakże nie można tego na chwilę obecną dokładnie określić, gdyż do 

momentu przetargu nie wiadomo o jakich kwotach będzie mowa, 

 zobowiązała się, że do Ośrodka Zdrowia zostanie skierowane pismo w temacie 

poruszonym przez Radnego p. Bojanka, 

 remont ulicy Wesołej w Żarkach Letnisku jest ujęty jako priorytet w harmonogramie 

takich prac, 

 przypomniała za przekazaną przez nią wcześniej informacją o złożonym wniosku na 

kolejny etap budowy kanalizacji w Żarkach Letnisku i dodała, że póki co, nie można 

tego procesu przyśpieszyć, 

 wniosek na amfiteatr był złożony przez Towarzystwo Przyjaciół Żarek Letniska (TPŻL) 

i został on rozpatrzony pozytywnie, co oznacza, że według nowej koncepcji amfiteatr 

będzie powstawać i podkreśliła, że informacje, które narosły wokół tego tematu są 

nieprawdziwe i zmanipulowane, gdyż inicjatywa złożenia wniosku wyszła od Urzędu 

Gminy w Poraju, którego urzędnicy napisali wniosek w imieniu TPŻL, również 

urzędnicy z naszego urzędu musieli za TPŻL pewne rzeczy prostować w Starostwie w 

Myszkowie w temacie pozwolenia na budowę, ważne jest również to, że Urząd Gminy 

zapłacił za projekt, który teoretycznie miał zostać wykonany bezkosztowo, 

 na imprezę Bal Mecenasa Gmina nie wydała żadnych środków a za jej organizację jest 

odpowiedzialny Gminny Ośrodek Kultury (GOK) a sponsorzy, którzy przez cały rok 

wspomagają gminną kulturę niejednokrotnie dodatkowo wykładają środki na 

organizacje tego balu, oprócz tego w tym roku nie zostały poniesione koszty wynajmu 

sali, gdyż miała ona miejsce w odnowionej sali OSP w Żarkach Letnisku, 

 w ciągu najbliższych dwóch miesięcy powinna się rozstrzygnąć kwestia basenu 

kąpielowego w Żarkach Letnisku, tzn. zostanie przedstawiony harmonogram prac 

związanych z remontem, 

 kwestia zanieczyszczania rzeki Czarka jest systemowo rozpracowywana przez Urząd 

Gminy i podkreśliła, że ważną rzeczą, która uprościłaby prace  jest wskazywanie przez 

mieszkańców miejsc i czasu wpuszczania tych nieczystości do rzeki. 

 p. Adam Zaczkowski – Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej, Inwestycji i 

Pozyskiwania Środków (GK) powiedział: 

 w temacie dróg gruntowych stwierdził, że faktycznie jest problem, głównie przez to, 

że jest ich bardzo dużo i wbrew pozorom taka pogoda jak obecnie nie jest najlepsza 

do ich naprawy, gdyż  naprzemienne przymrozki, odmarzanie, opady deszczu i 

śniegu powodują, że przejezdność tych dróg jest zła i w takich warunkach nie można 

prowadzić jakichkolwiek robót związanych z ich naprawianiem i dodał, że główne 

natężenie prac będzie miało miejsce na wiosnę, w momencie ustabilizowania się 

pogody, wówczas zostanie również przekazany harmonogram tych prac, 

 podkreślił, że wsparcie ze strony mieszkańców, o którym mówiła Radna p. Masłoń 

jest mile widziana i zaprosił bezpośrednio do swojego biura w celu ustalenia 

szczegółów, 

 propozycja rozwiązań na moście ulicy Nadrzecznej w Poraju w postaci szykan 

została przekazana do projektanta, cały czas trwa etap uzgodnień projektu 
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organizacji ruchu na tym terenie, która jest skomplikowana i dotyczy nie tylko 

ograniczenia prędkości ale również nośności tonażowej mostu, 

 w ubiegłym tygodniu odbyło się spotkanie z przedsiębiorcami zlokalizowanymi w 

obrębie strefy aktywności gospodarczej w Jastrzębiu, podczas którego było 

dyskutowane rozwiązanie, które powinno zadowolić wszystkich tzn. wstępnie 

ustalono, że prawdopodobnie ograniczenie tonażowe będzie zgodne z tym ustalonym 

w badaniu, czyli 15 ton z dopuszczeniem pojazdów ponadnormatywnych, ale na 

określonych zasadach wskazanych w przygotowywanej dokumentacji, 

 firmy zlokalizowane na tym terenie dostana warunkową zgodę na przejazd, ale przy 

ściśle okresowych parametrach pojazdów, 

 kwestia braku znaku drogowego będzie zgłoszona i ponownie znak zostanie 

ustawiony, 

 na pytanie Radnego p. Sitka o potencjalne zagrożenie w postaci puszczenia części 

transportu przez Jastrząb, gdzie nie ma wydzielonych poboczy, czy chodników dla 

pieszych odpowiedział, że póki co nie ma takiej możliwości ze względu na 

ograniczenie tonażowe na drodze powiatowej, nie jest jednak w stanie przewidzieć, 

co się stanie w momencie wyremontowania przeprawy mostowych na tych drogach, 

 na pytanie Radnego p. Bojanka, kiedy można się spodziewać zakończenia sprawy 

związanej z ulicą Nadrzeczną odpowiedział, że nie chciałby składać deklaracji, gdyż 

nie od Gminy to zależy, 

 na pytanie Radnego p. Bojanka o zmianę organizacji ruchu przy szkole w Poraju 

odpowiedział, że  nie chciałby puszczać w obieg informacji, zanim nie zostaną 

zaakceptowane przez odpowiednie służby, 

 w temacie odwodnienia stwierdził, że każde zgłoszenie, które nie dotyczy gminnej 

infrastruktury zgłaszają do Powiatowego Zarządu Dróg i starają się to monitorować i 

przypominać natomiast nad kwestią odwodnienia dróg gminnych biegnących w 

kierunku powiatowej trzeba będzie dokładnie pomyśleć, żeby choć częściowo 

rozwiązać ten problem, który nie jest prosty, 

 klucze do boiska znajdują się u ekipy remontowej i zaproponował ich dorobienie, 

 w sprawie gospodarki odpadami dodał, że trwa procedura przetargowa i nie można 

na razie mówić o wielkości wzrostu opłat jakie z pewnością się pojawią, na co 

wskazują przeprowadzone już przetargi w gminach sąsiednich. 

 Radna p. Jolanta Chmura: 

 podziękowała Radnemu p. Boroniowi za poruszenie tematu dotyczącego remontu 

drogi wojewódzkiej w celu usprawnienia przejazdu mieszkańcom, 

 stwierdziła, że emocje związane z tematem dróg gruntowych są słuszne, tym 

bardziej, że po raz kolejny brak konkretnych działań zasłania się pogodą, dodała, że 

jej zdaniem do tej pory nic nie zostało zrobione w tym temacie, 

 w temacie amfiteatru poinformowała, że w tym roku zostanie wykonana tylko jego 

część, tzw. sceniczna, gdyż tylko na tyle wystarczy środków, 

 stwierdziła, że 30 tys. zł, które zostały zapłacone za poprzedni projekt, który nie był 

uzgodniony z mieszkańcami przepadły, w związku z tym już wcześniej wnioskowała 

o przedstawienie wyjaśnień osób odpowiedzialnych za tę sytuację, 

Burzliwa dyskusja na temat wydawania środków z budżetu Gminy oraz możliwości zabierania 

głosu podczas sesji. 

 Radna p. Jolanta Chmura dopowiedziała: 

 nie ma informacji na temat Balu Mecenasa, gdyż na takie imprezy nie chadza, 

jednakże chciałaby dokładnie wiedzieć, ile faktycznie było sponsorów, a ile gości z 

Urzędu Gminy, 
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 zwróciła się do Przewodniczącego Rady o niedyscyplinowanie mieszkańców, bo 

Radni są dla mieszkańców, którzy wypowiadają się w różny sposób a ich 

krytykowanie i odbieranie im głosu jest nie na miejscu; 

 Wójt p. Katarzyna Kaźmierczak odniosła się do wpisu pod hasłem „demokracja”, który 

został umieszczony przez Radnych p. Bojanka i p. Frendowskiego w trakcie sesji na 

Dobrym Poraju, tzn.: 

 przede wszystkim podziękowała tym Radnym, którzy rozumieją, że standardy 

związane z przebiegiem sesji w Gminie Poraj do tej pory były inne niż gdziekolwiek 

w innych samorządach, 

 stwierdziła, że sesja jest od przyjmowania uchwał a komisje od tego, aby je 

przedyskutować na wszystkie możliwe sposoby, a radni, którzy wykreślili się z 

członkowstwa w poszczególnych komisjach dobrowolnie pozbawili się możliwości 

czynnego udziału w tych dyskusjach; 

 p. Henryk Płatek zapytał, dlaczego p. Wójt nie była obecna na ostatnim zebraniu 

wiejskim sołectwa Żarki Letnisko; 

 Wójt p. Katarzyna Kaźmierczak odpowiedziała, że termin zebrania nie został z nią 

skonsultowany, w związku z czym okazało się, że na dzień zebrania wiejskiego miała 

zaplanowany urlop i wyjazd do lekarza, dodała również, że  w najbliższym czasie na jej 

wniosek zostanie zwołane kolejne zebranie wiejskie. 

 

34. Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku dziennego obrad Przewodniczący                   

p. Sylwester Sawicki podziękował wszystkim za przybycie i o godzinie 11
30

 zamknął XV 

sesję Rady Gminy Poraj. 

 

Protokolant 

Inspektor 
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